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Ile osób 
mieszka  
w lokalu?
Władze Spółdzielni apelują do 
mieszkańców o zgłaszanie liczby osób, 
które przebywają w danym mieszkaniu. 

- Tu nie chodzi o kwestie meldunkowe, ale po prostu 
o zgłoszenie. My się meldunkami nie zajmujemy, to robi 
Urząd Miasta. Nam zależy na poznaniu prawdziwej liczby 
lokatorów, bo niektóre z opłat są naliczane na podstawie 
liczby osób - mówi Włodzimierz Winkler z Biura Obsługi 
Mieszkańca  SM „Na Skarpie”.

Od osoby naliczane są opłaty za gaz, wywóz odpadów 
i fundusz na działalność społeczną i oświatowo-kulturalną 
oraz energię w częściach wspólnych.  To są kilku, kilkuna-
stozłotowe opłaty, które jednak w skali Spółdzielni zamie-
niają się w duże kwoty. 

ze skarpy do centrum 
jedziemy inaczej
Czasowa zmiana organizacji ruchu drogowego na placu Daszyńskiego została wprowa-
dzona ze względu na prowadzone na tym terenie przez generalnego wykonawcę roboty 
wykończeniowe.

Zmiany w organizacji ruchu będą obowiązywały w terminie przez około miesiąc.

Na poszczególnych relacjach będziemy jeździć następująco:
kierunek ul. Żółkiewskiego – ul. Szosa Lubicka (Rubinkowo)

Ruch odbywać się będzie po nowo wybudowanej estakadzie Żółkiewskiego. Obowiązywać będzie 
ruch dwukierunkowy (jeden pas dla każdego kierunku jazdy)

    kierunek ul. Szosa Lubicka – Centrum

Organizacja ruchu drogowego pozostaje bez zmian. Obowiązywać będzie dotychczasowe rozwiąza-
nie (ruch po północnej nitce ul. Szosa Lubicka)

    Kierunek ul. Szosa Lubicka – Rubinkowo - Ruch samochodowy odbywać się będzie po nowej jezdni 
południowej Szosy Lubickiej.   

Ruch pieszych i rowerzystów odbywać się będzie po północnej stronie placu Daszyńskiego.

Jak mieszkańCy oCeniaJą  
termomoDernizaCJę osieDla?

janina olszewska

Uważam, że termomoder-
nizacja znaczenie poprawiła 
estetykę osiedla, jest ładnie, 
czysto i oczywiście ocie-
plenie dało efekt w postaci 
oszczędności energii, którą 
pozytywnie odczuwamy. 
Gdybym ja miała decydo-
wać o doborze kolorów 
budynków, to wybrałabym 
ciemniejsze barwy, żeby się 
wolniej brudziły, ale i te są 
bardzo ładne. 

kazimiera kowalska

Mój blok, Szosa Lubicka 
152 szpeci całe osiedle, bo 
jest ocieplony w połowie, 
ale to problem zarządcy, 
którym jest PKP. Generalnie 
osiedle jest super ocieplone, 
estetyczne i wygląda świet-
nie. Mam nadzieję, że w 
końcu i nasz blok będzie tak 
wyglądał w całości.

irena kowalska

Jestem bardzo zadowolona 
z ocieplenia budynku, wpraw-
dzie było to już 10 lat temu i 
przyzwyczailiśmy się do do-
brego, mamy bardzo małe 
zużycie ciepła, a i w czasie 
upałów jest chłodniej. Po tylu 
latach elewacja nie wygląda 
już tak elegancko, jak nowo 
ocieplone budynki, ale po po 
tylu latach nie ma u nas zacie-
ków, dziur, widać, że zostało 
to zrobione porządnie.

paulina sarnowska

Dużo lepiej wygląda to 
wizualnie, ten aspekt este-
tyczny jest przecież bardzo 
ważny, bo dużo lepiej patrzy 
się na osiedle, które jest ład-
nie pomalowane, niż na sza-
re, zniszczone elewacje. No 
i dla mieszkających tu osób 
oczywiście ważne jest to, że 
nie muszą się bać wysokich 
rachunków zimą, bo ocieplo-
ny budynek „trzyma” ciepło.

monika Wiśniewska

Nie mieszkam na Skarpie, 
bywam tu od czasu do cza-
su i muszę powiedzieć, że 
budynki po termomoderniza-
cji wyglądają dużo lepiej, a i 
na pewno dla mieszkańców 
bloków jest to duża oszczęd-
ność, bo dzięki ociepleniu 
elewacji oszczędzają ciepło, 
mogą skręcać zimą kalory-
fery i mniej płacą za ogrze-
wanie


